
 

SÖDRA ÅSNENS FIBERNÄT EK.FÖR

Styrelsemöte  2014-02-17

Plats: Biblioteket, Urshult

Närvarande:  Tore Ragnarsson Mårten Guldstrand
                      Leif Karlsson Ingvar Johansson
                      Tommy Nilsson     Gunnel Olsson
                      Lars-Erik Marcusson
                      
                      
                    
                   

§ 1
Sammanträdet öppnas

Ordförande Tore Ragnarsson hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§ 2
Val av mötessekreterare

Till sekreterare för mötet valdes Gunnel Olsson.

§ 3
Val av två protokolljusterare

Till att justera dagens protokoll valdes Mårten Guldstrand och Leif Karlsson.

§ 4
Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§ 5
Underlag för upphandling

Tore, Ingvar och Mårten har jobbat med upphandlingsavtalet. Lämnat vidare  för  genomgång till 
Sven-Olof Sörgårn och Helen Östman, Tingsryds kommun och Maria Norrman.
Markupplåtelseavtalen är i pricip klara. Schaktningsdjup minst 60 cm.

.
 § 6

Samråd med länsstyrelsen
Föreningen har fått förfrågan från länsstyrelsen hur fibern ska dras i förhållande till  värdefulla 
nyckelbiotoper, fornlämningar och Natura 2000-områden. Tore svarar på  frågorna från 
länsstyrelsen. Även samråd med Tingsryds kommun.

                                    § 7
Övriga frågor, utbetalning av insatser

Lars-Erik hade fråga om olika lägenheter i samma byggnad vid eventuell uthyrning
Återbetalning av insatsen  till Jimmie Bowin Dunshult 2:33 och Göte Karlsson Elmehult 1:31 
betals ut  i juli månad 2014.



Medlemsinformation skickas  ut  fyra gånger/år samt läggs på hemsidan. Upphandlingsavtalet och 
förfrågan från Länsstyrelsen läggs på hemsidan av Mårten.
Tore gick igenom  föregående protokoll.

§ 8
Avslutning

Ordföranden avslutade mötet.

                                     

Tore Ragnarsson, ordf. Gunnel Olsson, sekr.

Justeras:

Mårten Guldstrand Leif Karlsson


